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Underwerp 

Handhaven coronaregels per 6 november door binnensportclubs  

 

Op 8 november 2021 heeft het CDA vragen gesteld over Handhaven coronaregels per 6 

november door binnensportclubs.  Hieronder vindt u de vragen en de reactie van het college:  

 

Ynlieding 

Naar aanleiding van de brief die wij ontvingen van de gezamenlijke binnensportclubs in 

Achtkarspelen hebben we de volgende vragen: 

 

1. Is het college op de hoogte met de problematiek welke in de brief wordt beschreven over de 

handhaving en controle omtrent de naleving van de coronapas? 

 

Ja. Het college heeft de brief die vanuit de gezamenlijke binnensportverenigingen is 

geschreven, eveneens ontvangen. 

 

2. Is het college het met ons eens dat de coronamaatregelen en de daaruit voortvloeiende 

maatregelen een verantwoordelijkheid zijn van ons allemaal? 

 

Het college is van mening dat het naleven van de opgelegde coronamaatregelen een 

verantwoordelijkheid is van ons allemaal. 

 

Hoewel de wetgeving vanuit de landelijke overheid wordt opgelegd, heeft de gemeente hierin 

een handhavende taak. Echter, het faciliteren van en de controle op het gebruik van het 

coronatoegangsbewijs is geen gemeentetaak. Het is aan de sportverenigingen om ervoor te 

zorgen dat het coronatoegangsbewijs gecontroleerd wordt. De plicht om dit te controleren en 

de verantwoordelijkheid hiervoor ligt bij de vereniging die gebruikmaakt van de locatie.  

 

3. Zijn de nieuwe regels en uitvoering qua handhaving overlegd met de sportclubs? 

 

De sportclubs hebben een brief ontvangen met hierin een samenvatting van de nieuwe regels. 

Deze is uit naam van de wethouder Spoelstra verzonden. Tevens zijn er korte lijnen met de 

ambtenaren van de gemeente en kan er, indien er onduidelijkheden zijn, snel nadere 

informatie door de clubs worden opgevraagd om die onduidelijkheden weg te nemen. 

Daarnaast is er vanuit de burgemeester een separate brief gestuurd naar de sportclubs als 

reactie op hun gezamenlijke (brand)brief. In dit schrijven is nadrukkelijk aangegeven dat 

sportclubs contact op kunnen nemen indien zij ondersteund wensen te worden bij de controle 

van de coronamaatregelen. Hierop is geen enkele reactie of aanvraag gekomen. 
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4. Is het mogelijk om op de binnensportlocatie de handhaving uit te laten voeren door de 

gebouwbeheerder? Zo nee, waarom niet? 

Nee, handhaving zelf dient te worden uitgevoerd door het bevoegd gezag. De 

gebouwbeheerder is geen aangewezen toezichthouder.  

 

5. Is het mogelijk om op locaties een gastheer/vrouw aan te stellen welke de controle uitvoert? 

Zo nee, waarom niet? 

Ja, dat is mogelijk.  

6. Welke middelen kan de gemeente ter beschikking stellen aan de clubs zodat men de controle 

op de coronapas kunnen uitbesteden? 

 

In de brief die de burgemeester op 16 november 2021 heeft gestuurd naar de 

binnensportverenigingen is de volgende oproep gedaan: 

‘Op dit moment kan onze gemeente aanspraak maken op een geldbedrag vanuit het Rijk dat 

bedoeld is ter ondersteuning binnen de handhaving van de coronamaatregelen. Wij zijn bezig 

om te beoordelen op welke wijze wij deze gelden zo effectief mogelijk kunnen gebruiken. Als 

er sportverenigingen zijn met een concreet initiatief waarmee de controle op de 

coronamaatregelen op een betere en prettigere manier zou kunnen worden uitgevoerd bij de 

vereniging, dan kunnen deze sportverenigingen contact met ons opnemen. Er dient dan wel 

sprake te zijn van een duidelijk beschreven voorstel waarbij aan de hoogte van de gevraagde 

financiële tegemoetkoming wordt gemotiveerd.’ 

 

Hierop is geen enkele reactie of aanvraag gekomen. 

 

De gemeente heeft daarop besloten om twee beveiligers in te huren die verenigingen 

kosteloos ondersteuning kunnen bieden bij de controle op naleving van de 

coronamaatregelen. Hiervan is tot op heden weinig gebruik gemaakt mogelijk mede omdat 

de landelijke regelgeving nader is aangescherpt. 

  

Reaksje kolleezje 

INVULLEN 
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